
Zápis č. 16/2023-2024 ze zasedání rozšířeného kolegia děkana dne 20. 5. 2024

Přítomni: doc. Škop, Ing. Přikrylová, doc. Tomášková, doc. Sehnálek (od 9.45 h), doc. Šilhán,
dr. Jurníková, doc. Radvan, dr. Židek

Hosté: doc. Mrkývka, p. Novák (místopředseda SKAS PrF MU), doc. Kyselovská, doc. Myška

Omluveni: doc. Zbíral, Mgr. Blechová (předsedkyně SKAS PrF MU)

20. 5. 2024 Rozšířené kolegium děkana
Program:

1. Magisterský studijní program (doc. Mrkývka)
2. Zpráva o CŽV + znalci (doc. Myška)
3. Zhodnocení VŘ na Erasmus (doc. Kyselovská)
4. Zpráva SKAS (Mgr. Blechová, p. Novák)
5. Různé

a) Služby vedení fakulty v průběhu prázdnin 2024
b) Zástup děkana na ceremonii 13/6 – noví docenti

Děkan zahájil pravidelné zasedání. Na úvod požádal o dodržování termínu pro zasílání
podkladů, jak již bylo dříve stanoveno, tzn. zasílat do čtvrtka týdne předcházejícího zasedání
kolegia. Totéž se týká i doplňování programu.

Děkan podal zprávu z celodenního kolegia rektora ze dne 14/5 2024. Vyzval členky a členy
kolegia o prostudování poskytnutých materiálů a upozornil na zásadní body, zvláště ty, které
budou mít dopad na financování. Hovořil o plánovaném zvýšení tarifů při zachování výše
osobních ohodnocení bez obdržení finančních prostředků z univerzity, což pro fakultu v příštím
období bude znamenat větší výdaje. Dále uvedl, že PrF bude muset růst co do počtu
přijímaných studentů (povolený pokles bude 5 %) a mnohem radikálněji se bude sledovat
studijní úspěšnost (80 %). Zmínil také záměr a tlak univerzity na přísnější hodnocení
vědeckovýzkumných výsledků, přimknutí k bibliometrii a podobné záležitosti. Kolegium
diskutovalo záměry a možné dopady.

Děkan seznámil s kladnými výsledky hodnotící schůzky bakalářského studijního programu
„Kriminalistická studia“, podklady budou předloženy na červnové zasedání AS PrF MU. Dále
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budou doplněny interaktivní osnovy a jiné náležitosti tak, aby byl program předložen RVH.
Uvedl, že hodnotitelé vznesli různé námitky, které se v průběhu schůzky vysvětlily. V závěru
děkan seznámil, zejména doc. Myšku, se záměrem na vytvoření mezifakultního programu
týkajícího se forenzních disciplín a dokazování. Bude upřesněno po schůzce s prof. Fenykem.

Děkan konstatoval, že byl zahájen poslední týden výuky a výuková část jarního semestru
proběhla bez větších problémů. Proděkanka Jurníková uvedla, že rozvrh pro podzimní semestr
2024/2025 bude zveřejněn koncem června t. r. Dne 8/7 bude spuštěna registrace studijních
předmětů, všechny informace budou k dispozici na fakultním webu a vývěsce v IS MUNI,
studentům budou zaslány taktéž e-mailem. Podala stručnou zprávu z porady studijních
proděkanů (podrobnější informace již předala 17/5 e-mailem), zmínila kritiku na pozdní
zveřejňování rozvrhu tělocviku.

Doc. Mrkývka sdělil, že proděkan Sehnálek připravil návrh na úpravu posudků, kde reaguje na
nové hodnocení SZZk. Návrh půjde ke konzultaci garantům všech programů, s výsledkem bude
kolegium seznámeno na některém z dalších zasedání.

Závěr: Rozšířené kolegium vzalo výše uvedené informace na vědomí.

2. Zpráva o CŽV + znalci – doc. Myška

Doc. Myška předložil průběžnou zprávu, ve které informoval o proběhlých pracích i plánech
aktivit v oblasti neakreditovaného celoživotního vzdělávání. V části již realizovaných akcí
vyzdvihl slavnostní předávání osvědčení účastníkům LLM, které se konalo 12/4. Akce byla
zúčastněnými velmi kladně hodnocena, a to včetně „bonusové“ přednášky k zákonu o
kyberbezpečnosti. Seznámil s vyhlášením PŘ do dvou programů LLM (Právo ICT/Stavební
činnosti), sdělil aktuální čísla přihlášených k dnešnímu dni. Vyjmenoval kurzy, které se
neuskutečnily z důvodu nedostatečného zájmu a konstatoval, že bude třeba vzhledem ke
konkurenci lépe zacílit propagaci. Informoval o finišujících přípravách na konferenci pro soudní
znalce v Telči, která proběhne 23. – 24. května 2024.

Ve druhé části vstupu představil akce/kurzy naplánované pro období podzim 2024. Jmenoval
právní minimum pro překladatele a tlumočníky, cyklus kurzů pro seniory, přípravné kurzy k
přijímačkám na VŠ, vzdělávání pro daňové poradce, kurzy pro znalce v rámci udržitelnosti
projektu ZNALCI, konference pro soudní znalce aj. Doc. Myška poděkoval pracovnicím CDV,
odborným garantům LLM programů doc. Haraštovi a dr. Hanákovi, všem zapojeným vyučujícím,
za úspěšné ukončení výukové části LLM programů 2023/2024. Hovořil o snaze dosáhnout vyšší
úspěšnost u studentů kurzů LLM. Během diskuse zazněly podněty na další aktivity. Děkan
vznesl dotaz k zavedení mikrocertifikátů a doc. Myška přislíbil zajistit.

Závěr: Rozšířené kolegium vzalo zprávu na vědomí.

3. Zhodnocení VŘ na Erasmus+ (doc. Kyselovská)
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Doc. Kyselovská připravila informace o dosavadní činnosti týkající se agendy Erasmus+ na
Právnické fakultě MU. Jmenovala aktivity, které probíhaly a probíhají v jarním semestru jako
výuka zahraničních vyučujících, schvalování „learning agreements“ studentů pro podzimní/jarní
semestr 2024/2025, včetně schvalování změn. Uvedla, že aktuálně probíhá hodnocení VŘ pro
Erasmus období 2024/2025. Sdělila, že se nyní prodiskutovává otázka zachování možnosti
volby preferencí studentů, také vazba na revizi smluv ze strany rektorátu. Otázka zachování
možnosti volby preferencí VŠ pro studenty se jeví do budoucna spíše jako nežádoucí. Připravila
tabulkový přehled počtu a jmen přihlášených/vybraných zaměstnanců a pedagogů na období
2024/2025. V průběhu týdne se uskuteční společná schůzka se zástupci studentů, kde se zváží
názory studentů a čísla, která jsou k dispozici. Proděkan Radvan uvedl, že RMU hrozí, že udělá
revizi smluv, které nejsou využívány a tím vzniká obava, že bychom mohli tímto ztratit do
budoucna zahraniční univerzity. Uvedl, že počet výjezdů studentů je přibližně stejný, jen na
méně škol. V následné diskusi doc. Mrkývka hovořil o propagaci a možnosti spolupráce s
polskými VŠ u nás, což bylo kladně přijato. Děkan poděkoval doc. Kyselovské za zprávu a
komentář.

Závěr: Rozšířené kolegium vzalo zprávu na vědomí.

4. Zpráva SKAS (Mgr. Blechová, p. Novák)

Předsedkyně SKAS PrF MU připravila průběžnou zprávu o proběhlých pracích/událostech
včetně plánů aktivit na další období. Místopředseda Novák ve svém komentáři zmínil personální
změnu ve složení studentské komory, hovořil o účasti zástupce SKAS na setkání předsedů
fakultních SKAS MUNI, kde byly diskutovány aktuální otázky. Zmínil také, že studenti a
zaměstnanci byli opětovně darovat krev, vyjádřil poděkování s přáním, že se společné
dárcovství podaří zopakovat. Uvedl, že s podporou komory byl uspořádán koncert skupiny
Jelení Lawyers. Zmínil setkání s proděkanem Sehnálkem k nové akreditaci magisterského
studijního programu. V druhé části vstupu místopředseda Novák představil plánované akce pro
podzimní období 2024. Uvedl, že komora připravuje neformální setkání se studenty, darování
krve dne 25/9, hovořil také o záměru navázat spolupráci se SKAS FF MU, načerpat tím u
senátorů zkušenosti a provést dotazníkové šetření mapující „duševní zdraví“ akademické obce
na PrF. V diskusi zazněly podněty k opatrnosti a zvážení dotazníkového šetření a prosba o
posílení propagace společné akce darování krve 25/9 2024.

Závěr: Rozšířené kolegium vzalo zprávu na vědomí.

5. Různé

5.1. Děkan

5.1.1. Požádal o doplnění zástupů do tabulky „Služby vedení fakulty v době hlavních prázdnin
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2024“.

5.1.2. Předložil pozvánku rektora MU na slavnostní předání jmenovacích dekretů nově
habilitovaným docentům, které je plánováno ve čtvrtek 13/6 2024. Vzhledem k pracovní cestě,
požádal o možnost zástupu. Zástup na slavnostní ceremonii přislíbil proděkan Šilhán.

5.2. Dr. Židek

Vznesl dotaz, zda se uskuteční plánované zasedání senátu 3/6. Upozornil, že začátek by byl v
15.30 h, podklady prosí dodat do 27/5 nejpozději. Kolegium potvrdilo, že termín konání je
vyhovující a nezbytný. Podklady připravují za své agendy prod. Šilhán, prod. Sehnálek a prod.
Jurníková.

5.3. Proděkanka Jurníková

5.3.1. Otevřela otázku úpravy průběhu promocí. Uvedla, že problematika byla řešena na poradě
studijních proděkanů a univerzita ponechala na zvážení na fakultách oslovování studentů, čtení
rodných příjmení či místa narození. Kolegium se shodlo, že na promoci bude čteno jméno a
příjmení, rodné příjmení bude čteno pouze se souhlasem absolventa. Nově nebude zmíněno
místo narození.

5.3.2. Seznámila s další aktuální problematikou týkající se poradenství v bezpečnostních a
krizových otázkách. Upřesnila, že máme ustanoveny 2 programové konzultanty (dr. Dobešovou
a dr. Vomáčku). Fakulta má též 1 fakultního poradce, kde upozornila na skutečnost, že dr. Hejč,
který tuto pozici vykonává, bude zapojen jen do konce AR a bude třeba jmenovat novou osobu.
Poslední kontakt pro fakultu je poradenské centrum. Kolegium se shodlo, že bude řešit na
dalším zasedání.

Děkan poděkoval za spolupráci.

Schválil: Martin Škop, děkan

Zpracovala: Hana Hrušková, vedoucí sekretariátu

V Brně dne 20. 5. 2024
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